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Alenka Ružič
na največjih tekmovanjih

V letu 1987 sem pogosto polnil športno stran Naše skupnosti
z raznovrstnimi novicami lokalne razsežnosti, predvsem z rezuita-
ti pionirskega prvenstva Ljubljane v malem nogometu. Že nekaj
časa pa ni bil predstavljen kaJkšen dosežek našega športnika na
zvezni ali celo mednarodni ravai. Za prvo poročilo v novem
koledarskem letu sem si zadal prijetno nalogo: napisati članek
o Alenki Ružič, državni mladinski reprezentantki v športni ritmič-
ni gimnastiki, ki je bila pred letom dni še pionirka, v novo
starostno kategorijo pa je zakoračila z velikimi uspehi.

Srečal sem jo v Novih Fužinah,
ko je odhajala iz šole. Alcnka je
odlična učenka sedmega razreda Os-
novne šole II. grupe odredov, kljub
izjemnim športnim uspehom se za-
vcda, da mora biti pri pouku kar
najbolj uspešna. Ceprav je bil tega
dne pred njo še naporen trening, je
bila takoj pripravljena na kratek raz-
govor za naš list.

Alenka Ružič, rojena 27. julija
1974, med vaio programa leta 1985
(Foto: Aleš Cernivec)

Njeni uspehi v športpi ritmični
gimnastiki so res občudovanja vred-
ni. Na zadnjem republiškem prven-
stvu je osvojila drugo mesto med
mladinkami, v konkurenci pionirk
je bila vsa leta prva. Na državnem
prvenstvu je osvoiila peto mesto
v mnogoboju ter bronasti kolajni
v vadbi s trakom in obročem, mcd
pionirkami pa jc osvajaia tretja me-
sta z obročcm in kolebnico. Vlanski
sezoni jc osvojila še drugi mcsti na
spomladanskcm turnirju v Sarajevu
in majskem v Zagrcbu, prva je bila
v prijateljskem srečanju tekmovalk
Ljubljanc in avstrijskega Gradca.
Na mednarodnem pokalu Ljublja-
ne, eni najvcčjih tovrstnih priredi-
tev v Jugoslaviji, je v konkurenci
tekmovalk iz Sovjetskc zvezc, Polj-
ske, Madiarske in Jugoslavije osvo-
jila osmo mesto v mnogoboju in
tretje v vadbi s kolebnico. Na poka-
lu Jugoslavijc, kjer so mladinke in
članice tekmovale skupaj, je bila
sedma v mnogoboju.

Njen najpomembnejži nastop
v lanski sezoni pa je bilo balkansko
mladinsko prvenstvo v Turčiji.
Osvojila je petnajsto mesto v mno-
goboju, na vseh rekvizitih pa je bila
rezcrva za finalni nastop. Bila je edi-
na Ljubljančanka na tem lekmova-
nju. Ob tem velja omeniti čuden
odnos jugoslovanskih sodnic, ki so ji
za njene nastope prisodile celo nižje
ocene kakor tuje sodnicc. Njcna naj-
boljša rekvizita, kot Alenka sama
pravi, sta obroč in kolebnica.

- Kakšni nastopi te čakajo v le-
tu 1988?

- Med zimskimi počitnicaml bo-
mo morda odpotovali v Minsk, fe-
bruarja pa pride v Ljubljano ruska
trenerka Svctlana iz Minska. Pri nas
bo ostala približno en mesec in nam
pomagala pri treningih. Vmarcu bo
izbirno tekmovaoje za državno re-

prczemanco za članlce za nastop na
svemvncm prvenstvu, kasneje pa še
za mladinsko za nastop na evrop-
skem prvenstvu. Morda bomo na-
stopili tudi na otimpijskih igrah. Po-
tem /e tu šc republiško in državno
prvenstvo, spomladanski in majski
turnir, pokal Jugoslavije m pokal
Ljubljane.

Alenka je že zanesljivo uvrščena
v mladinsko reprezentanco, njena
želja pa je, da bi se uvrstila še v član-
sko, kar si po zadnjih nastopih tudi
zasluži.

- Zakaj si se začeia ukvarjati
z ritmično gimnastiko?

- Prcd leti so na osnvonih šolah
začeli zbirau bolj gibinc deklicc. Ko
scm dobila poziv, sem prišla na po-
skusni uening, bilo mi jc všeč in
tako scm ostala zvcsia tcmu špomi.

Alenka trenira od prvega razreda
osnovne šole dalje. Treningc ima
vsak dan od 18. do 21.30, pred tek-
mami pa dvakrat dnevno. Treningi
so v telovadnici osnovne šole Karla
Destovnika Kajuha v Štepanjskem
naselju. Ceprav žrtvuje športu sko-
rajda ves prosti čas, pa je v 5oli
odlična učenka. Pri tem ji šola po-
maga na ta način, da se lahko javlja,
kadar je pripravljcna. Da se zaveda
pomembnosti izobr^zbe, se vidi tudi
iz njenih natrtov za nadaljevanje šo-
lanja: - Po končani osnovni šoli se
botn vpisala na naravoslovno ali na
pedagoško šolo.

Znano je, da funkcionarji športne
ritmičnc gimnastike niso enotni.
O sporih med Bcogradom in Ljub-
Ijano je bilo že precej napisanega
v dnevnem časopisju, prav tako
o nesoglasjih med Partizanom Mo-
ste, kicr trenira Alcnka in Partiza
nom Narodni tiom. Do JcraLk f̂ia. %u-
ka je prišlo rudi med Pamzanom
Moste in SD Golovec, čcprav so še
pred letom dni s skupnimi močmi
organizirali Pokal Ljubljane. Alen-
ka se s tem ne obremenjuje. Na
dokaj provokativno vprašanje, kaj
meni o teh odnosih, je mirno odgo-
vorila:

- Konflikti med društvi senepo-
zanjo na tckmovalkah izbranc selek-
cije. Slišala sem žc, da s Partizanom
Narodni dom nismo preveč enorni,
vendar me koi tekmovalko ti spori
ne zanimajo. Odnosov s ŠD Golovcc
ne poznam. Pokal Ljubljane finanč-
no podpira gimnastična zveza Ljub-
Ijane, organizacijsko pa zadnjega
Pariizan Moste, eno leto prej pa SD
Golovec. Menim, da sta bila oba
dobro organizirana, zato ne bi delala
tovrstnih primcrjav.

Tako je tudi prav. Alenka je vr-
hunska tekmovalka in spori tned
vodstvi društev je ne smejo obreme-
njevati. Vendar pa nesoglasja funk-
cionarjev gotovo vplivaio na slabše
delovne pogoje mlajših tekmovalk,
ki komaj začenjajo svojo športno
pot. Zato pozivam vodstva društev,
naj poskušajo poiskati skupen jezik.
Taka pot je predvsem v interesu
razvoja šponne ritmične gimnasti-
ke, saj si vsi želimo, da bi čez leta
imela Alcnka Ružič dostojne nasled-
nice. Seveda pa želimo tudi Alenki
še mnogo športnih uspehov, saj so
najboljša leta še pred njo.
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